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راهکار حل مشکلات پرسپولیس پیروز شدن است

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: در برنامه 90 طوری با من صحبت میکردند که انگار میخواستند مرا اعدام کنند.

استیلی: برنامه 90 میخواست مرا اعدام کند/ روند این برنامه به تیم ملی هم آسیب میزند
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: در برنامه 90 طوری با من صحبت میکردند که انگار میخواستند مرا اعدام کنند.

به گزارش خبرگزاری فارس، حمید استیلی پس از پیروزی ۲ بر یک برابر مس رفسنجان در جمع خبرنگاران گفت: باید به ۲-۳ هزار
تماشاگری که امروز تیم را تشویق کردند تبریک بگویم. آنها برنده واقعی بودند. ۱۲۰ دقیقه در کنار ما بودند و خیلی خوب تیم را حمایت
کردند. ما در ۹۰ دقیقه خیلی خوب نبودیم اما در وقتهای اضافه خیلی بهتر شدیم. باز هم میگویم برنده اصلی هواداران هستند که با

وجود فشار تیم را تشویق کردند.

وی افزود: تغییراتی در تیم دادیم و تقریباً از همه بازیکنان استفاده کردیم. بازیکنان نیز هرچه در توان داشتند خرج کردند و خدا را شکر
که به مرحله بعد صعود کردیم. برای بازی با داماش یکسری بازیکن مصدوم داریم که امیدواریم آنها برسند تا بتوانیم بازی خوبی کنیم.

پس از این سخنان هیچ خبرنگاری از استیلی سؤالی نپرسید و سرمربی پرسپولیس گفت: وقتی میبری باید کمتر حرف بزنی.

وی در مورد وضعیت پرسپولیس اظهار داشت: برای پرسپولیس برنامه داریم که این برنامه کوتاهمدت نیست و نیاز به زمان دارد. ما
یکسری بازیکن آسیبدیده داریم که باید مصدومیتشان برطرف شود. برای ما اکنون نتیجه و پیروزی از همه چیز مهمتر است. همه
میگویند پرسپولیس مشکل روحی و روانی دارد اما هیچکس راهکاری ارائه نمیدهد. من میگویم باید پیروز شویم؛ این راهکار حل
این مشکل است. باید برای پیروزی همه بازیکنان را در اختیار داشته باشیم. انشاءالله در بازی با داماش پیروز میشویم و بعد از آن ۲۱

روز لیگ تعطیل است و میتوانیم از نظر روحی و روانی مشکلات تیم را برطرف و چند بازیکن هم به تیم اضافه کنیم.

سرمربی پرسپولیس در مورد عصبانیتش در برنامه ۹۰ گفت: من سعی میکنم عصبانی نشوم و حرمتها را نگه دارم اما در این برنامه
نسبتی به من داده شد که نتوانستم سکوت کنم و از حقم بگذرم. رویانیان یک اشتباه کرد و به حاجرضایی گفت محصص، که
فردوسیپور نیشخند زد. من باید از حقانیت تیم دفاع کنم. یازده هفته گذشته و هر هفته در برنامه ۹۰ در مورد پرسپولیس صحبت

شده است.

استیلی افزود: استقلال در یک فصل سیزدهم شد اما این همه از این تیم انتقاد نشد. ما هنوز به نیمفصل نرسیدهایم از ما انتقاد
میکنند. برنامه ۹۰ تمام زمینهها را آماده میکند، مصاحبه تحلیلی در مورد تیم میگیرد و با زمینهسازی این برنامه، تماشاگران در

ورزشگاه آماده انفجارند. تیم ما همین نفرات را دارد و احتیاج دارد که نفرات مصدوم اضافه شوند تا بتوانیم بهتر بازی کنیم.

وی با اشاره به نظرسنجی برنامه ۹۰ در مورد علی پروین تصریح کرد: پروین بزرگ فوتبال ماست، چه نیازی دارد من از او تعریف کنم اما
باید اخلاق را رعایت کنیم. جوانان امروز پروین را کمتر میشناسند. نسل من فوتبالیهای دهه ۶۰ را دوست دارند و برخی جوانان نسل
دهه ۷۰ را بیشتر دوست دارند زیرا نتایج بهتری گرفتند. با ادامه این روند برنامه ۹۰، تیم ملی نیز آسیب میبیند. برای نظرسنجی و

سؤال برنامه ۹۰ باید دقت و همه جوانب باید رعایت شود.

استیلی ادامه داد: برنامه 90، جواد کاظمیان را که ۳ گل زده دعوت و از او تعریف میکند، بعد فیلم چند سال پیش این بازیکن را نشان
میدهد که چرا به فلانی پاس ندادهاید و چند بار آن را نشان میدهد. او میخواهد فقط برنامه خود را پیش ببرد. نمیگویم ۹۰ نقش
سازنده نداشته؛ از حق نمیگذرم. برنامههایی مانند انتقال نفت تهران به اراک که خوب هم بوده اما باید اخلاق را رعایت کرد. نباید

بازیکن و مربی را مقابل هم قرار داد. نباید فقط برنامه خود را پیش برد. باید حرمت را نگه داریم.

وی تأکید کرد: من حرفم را در اتاق دربسته میزنم اما دیشب جوری با من صحبت میکردند که انگار میخواستند من را اعدام کنند.

نمیشد از حقم دفاع نکنم. حتی میگفتند ترکیب تیم را هم من تعیین نمیکنم. نباید در برنامه ۹۰ و رسانه ملی عصبانی میشدم.
خودم هنوز برنامه را ندیدهام اما باز هم عذرخواهی میکنم چون به من گفتند خیلی عصبانی شدی.
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